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ZAPISNIK 
sa 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta 

održane dana 17.srpnja 2018.godine u Grohotama u Općinskoj vijećnici 
         

 
Sjednica je započeta u 09:05 sati. 
 
Nazočni vijećnici: Ante Ruić, Boris Gabela, Vicko Kaštelanac, Inga Tomić-Vrdoljak, Branka Weber, Ćiril 
Kalebić, Vicko Buktenica, Tihomir Glavurtić, Zvjezdana Jelinčić, Vojka Tomić i Goran Tvrdić 
 
 
Sjednici nazočuju: 
Nikola Cecić-Karuzić- Općinski načelnik Općine Šolta 
Željko Zlendić – zamjenik općinskog načelnika 
Nataša Nazor Jovović – Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 
 
 
Predsjedatelj: Ante Ruić 
 
Zapisničar: Katja Tramontana – Domaćina 
 
-sjednica se tonski snima 
  
Ad.1)  

 Predsjedatelj otvara 12.sjednicu, pozdravlja sve prisutne i iznosi predloženi  

 Dnevni red 

1. Usvajanje Dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 11.sjednice Općinskog vijeća 

3. Dodjela javnih priznanja Općine Šolta 

4. Suglasnost za zapošljavanje djelatnice u KICOŠ 

5. Ispravak Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja  

     naselja Stomorska III („Službeni glasnik općine Šolta“, broj. 2/18)  

6. Financiranje mjesnih odbora 

7. Razno 

 
Predsjedatelj predlaže da se točka 2., usvajanje zapisnika, stavi na narednu sjednicu jer su vijećnici 

kasno dobili zapisnik, te da se dnevni red usvoji bez te točke. 
 

Ćiril Kalebić traži objašnjenje zašto u dnevni red nije uvršten njegov zahtjev za točku dnevnog reda  
 „ Rad vijeća za dodjelu koncesijskih odobrenja na pomorskom dobru“. 
 Načelnik obrazlaže kako je najavljen inspekcijski nadzor nad radom tog Vijeća, zbog prijava na 
radove na pomorskom dobru. Nadzor je 19.07.o.g., pa je mišljenja, a i prema savjetu odvjetnika, da se o 
tome raspravlja kad nadzor prođe. 

 
Goran Tvrdić traži objašnjenje zašto zapisnik nije na vrijeme dostavljen. 

   Zapisničarka Katja Tramontana-Domaćina objašnjava da nije stigla uz ostali posao napraviti detaljan 
zapisnik sa sjednice koja je trajala 5 ipo sati. 
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Predsjedatelj ističe da je sjednica stavljena ranije nego se planiralo zbog Načelnikovih obveza pa je i 
to jedan od razloga, i kada svi govore u glas nije lako zapisati pogotovo kad svi očekuju da je napisano točno 
kako je tko rekao.  

Zapisničarka ističe da kraći zapisnik vijećnici mogu dobiti uvijek u roku 15 dana od sjednice, u tom 
roku se i inače šalju odluke i zapisnik u Županiju.     

Načelnik predlaže da se uvede red na sjednici, postavi govornica, tako se snima samo onaj tko dobije 
riječ za govornicom. U to treba uložiti i kupiti uređaje ako se Vijeće slaže. 
 Predsjedatelj se slaže, podržava prijedlog i smatra da bi konačno imali snimku koje se ne bi sramili.  

  
Goran Tvrdić želi dodatno objašnjenje zašto tema koncesija nije mogla biti na dnevnom redu. 

 Predsjedatelj objašnjava da će Inspekcija dati svoj nalaz i nakon toga će Vijeće biti izvješteno i o 
tome po potrebi raspravljati. 

 Načelnik dodaje da ne želi davati nikakve izjave prije inspekcijskog nadzora jer će biti 
zloupotrebljene. 

 
 Predsjedatelj stavlja na glasovanje izmijenjeni Dnevni red 
 

1. Usvajanje Dnevnog reda 

2. Dodjela javnih priznanja Općine Šolta 

3. Suglasnost za zapošljavanje djelatnice u KICOŠ 

4. Ispravak Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja  

     naselja Stomorska III („Službeni glasnik općine Šolta“, broj. 2/18)  

5. Financiranje mjesnih odbora 

6. Razno 

  
 Nakon provedenog glasovanja Dnevni red se jednoglasno usvaja. 
 
Ad.2)  
 Predsjedatelj iznosi prijedloge pristigle na Javni poziv za javna priznanja Općine Šolta. Naglašava da 
je Povjerenstvo za dodjelu istih pregledalo prijedloge i utvrdilo da su došli na vrijeme i da je sve uredu. 
Obzirom da su svi vijećnici dobili prijedloge i obrazloženja nije potrebno da ih ponovno čita. Pristigla su 3 
prijedloga koja su i prihvaćena. Ujedno iznosi stav Povjerenstva da treba uvesti novčanu nagradu, da se ona 
dodijeli kada netko stvarno zasluži, što znači da svaku godinu ne mora biti i dodijeljena. 
  

Predsjedatelj poziva vijećnike na raspravu o predloženim kandidatima za javno priznanje. 
Predsjedatelj poziva na glasovanje te se jednoglasno donosi 
 

Odluku o dodjeli javnih priznanja Općine Šolta 
 

Članak 1. 
 Općinsko vijeće Općine Šolta dodjeljuje slijedeća javna priznanja za 2018. godinu : 

I.    Nagrada Općine Šolta 
         osobna – Dr.med. Davoru Juričiću, 
         skupna – M u r a l   d.o.o.  

 
II.  Priznanje Općine Šolta 

         Doc.dr.sc. Filipu Galoviću 
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Ad.3)  
Načelnik obrazlaže potrebu zapošljavanja djelatnika u KIC-u. Ravnateljica je na porodiljskom 

dopustu te u KICu nema djelatnika. Traži suglasnost Vijeća za zapošljavanje Ružice Bavčević na 3 mjeseca, 
za ispomoć u toku kulturnog ljeta. Ona je bila 2.kandidat na natječaju za radno mjesto ravnateljice KIC-a. 

Predsjedatelj otvara raspravu. 
Goran Tvrdić ističe da će biti protiv ove odluke, da nema ništa protiv navedene osobe nego načina na 

koji se prima, bez natječaja, i ne zna se po kojim kriterijima. 
  Boris Gabela napominje da su sredstva za ovo radno mjesto predviđena u Proračunu, a o djelatnici na 
porodiljskom dopustu ne smije se raspravljati jer tako Zakon kaže. 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje budući nema zainteresiranih za daljnju raspravu  
 Sa 1 glasom PROTIV i 10 ZA donosi se 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju zahtjeva KICOŠ-a za zapošljavanje djelatnika                                                     

Ad. 4)  
 Pročelnica obrazlaže potrebu donošenja ovog Ispravka, radi se o čistoj tehničkoj grešci jer članci 
nisu bili redom navedeni nego izmiješani, trebalo ih je kronološki posložiti. 
 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje.  
 Provedenim glasovanjem jednoglasno se donosi 

 
Ispravak Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 

naselja Stomorska III („Službeni glasnik općine Šolta“, broj. 2/18) 
 
Ad. 5) 
 Ćiril Kalebić iznosi kako se u više navrata tražilo a i propisano je Zakonom da svaki MO može imati 
svoja sredstva pa traži da se to konačno i provede. Citira članke iz Statuta vezane uz rad mjesnih odbora. 
Smatra da bi mjesni odbori na taj način bili zadovoljni i motivirani, a Komunalno Basilija bi se rasteretilo 
pritiska za manje poslove. Mjesni odbori bi bili zadovoljni sa 15tak tisuća kuna po odboru. 
 Predsjedatelj pojašnjava da se o tome već govorilo, potrebno je provesti rebalans Proračuna, a mjesni 
odbori moraju napisati financijski plan za trošenje tih sredstava. 
 Tihomir Glavurtić ističe kako to predlaže još od početka godine, te da se ne mogu te sitne stvari 
predvidjeti, i to da je suludo za 15000kn raditi plan. 
 Goran Tvrdić smatra da se ovo razvlači, uvijek se poziva na nešto, sad Plan, sad Proračun, važno je 
želi li se dati sredstva ili ne. Naglašava da treba postojat volja da se pomogne mjesnim odborima, a misli da 
nije važno hoće li pisati „2 važa piture ili 2 pitara“ i traži da se ne govori stalno da je potreban posebni račun, 
posebno računovodstvo…. 
 Predsjedatelj obrazlaže kako je plan i pravdanje neophodno, tako se opravdavaju sredstva i od 
Županije, tako radi svaka udruga. 
  
 Tihomir Glavurtić iznosi ponovno problem sa velikim brojem turističkih brodova u Maslinici 
istovremeno, te objašnjenje Lučke kapetanije. Lučki kapetan ga je informirao da u jednom trenutku može biti 
u luci i „sto brodova“, nema ograničenja, a da to može zaustaviti samo Općina. 
 Predsjedatelj ga moli da mu to napiše službeno, pismeno, a on će se potruditi da to dobije 
Ministarstvo pomorstva jer je propisano da se ne može privezati više od 3 broda.  Općina nema ništa s time, 
to je propisano Zakonom. 
 Željko Zlendić izvješćuje da je bio prisutan na sastanku sa lučkim kapetanom Vidanom i 
inspektorom Čikotićem i da je rečeno da se istovremeno može biti privezano i 10 tak brodova, nije 
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ograničeno. Na pitanje ako dođe do kakvih problema i netko upadne između brodova tko je odgovoran, nisu 
imali odgovor. 
 
 Ćiril Kalebić moli da se Vijeće drži točke dnevnog reda. Postavlja pitanje mogućnosti izglasavanja 
rebalansa Proračuna na ovoj sjednici, i da se izglasa 10 i 15 tisuća kuna po svakom mjesnom odboru. 
 Predsjedatelj objašnjava kako Rebalans nije na dnevnom redu i kako je Izvršitelj Proračuna Općinski 
načelnik te od njega treba odgovor. 
 Načelnik obrazlaže kako to sada nije moguće, Upravni odjel treba pripremiti Rebalans i onda donijeti 
na sjednicu. To se može samo na osnovu financijskih planova koje mjesni odbori trebaju dostaviti. Neki 
mjesni odbori i ne žele imati odvojene račune. Podržava zahtjev ali predlaže da se sve pripremi i da to ide od 
slijedećeg Proračuna koji će se pripremati već u 10.mjesecu i o tome da se glasa obzirom da je točka 
dnevnog reda. 
 Jednoglasno se donosi 

ZAKLJUČAK 
o financiranju mjesnih odbora   

                                                    
Članak 1. 

Prema zahtjevu mjesnih odbora za otvaranje zasebnih računa i odobrenje sredstava za rad po tim računima 
potrebno je da do kraja 2018.godine mjesni odbori predaju svoj Plan rada i Financijski plan za 2019. godinu 
kako bi se predvidjela i odobrila sredstva u Proračunu Općine Šolta za 2019.godinu.  
 
Ad. 6) 
 
I. Zvjezdana Jelinčić čita i obrazlaže zahtjev MO Stomorska za izmjenom odluke o korištenju 
općinskih prostora, odnosno konkretno o korištenju „stare škole“ u Stomorskoj. Predlažu da se uvede i cijena 
po satu najma jer je dnevna previsoka. 
 Pročelnica naglašava da se prostori ne mogu izdvajati, odluka važi za sve općinske prostore. Daju se 
u najam ili prodaju putem natječaja. Iznimno, do pet dana, Načelnik može dati u najam svojom odlukom. 
 Ćiril Kalebić predlaže da ostane sve isto u odluci samo da se doda i cijena po satu korištenja, i to 50 
kn po satu. 
 Pročelnica obrazlaže da je to veliki posao, odluka načelnika, ugovor o korištenju, izdavanje 
računa…, puno papira za najam po satu. 
 Vicko Kaštelanac ističe problem kontrole, tko će kontrolirat da li je netko koristio baš 1 sat ili su to 
bila npr. 3, bolje naplaćivati po danu ali po manjoj cijeni. 
 Načelnik predlaže neka sve ostane isto kako je predložio vijećnik Ćiril Kalebić, dnevni najam 200kn, 
samo dodati cijenu po satu 50kn, a onda će se mijenjati odluka ukoliko ne bude zadovoljavala. 
 Predsjedatelj daje ovaj prijedlog na glasovanje. 
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se usvaja prijedlog i donosi 
 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o davanju u zakup i kupoprodaji poslovnih prostora 
u vlasništvu ili suvlasništvu Općine Šolta 

 
 

II. Zvjezdana Jelinčić upoznaje vijećnike sa drugim zahtjevom MO Stomorska, postavljanje znaka 
zabrane parkiranja i zaustavljanja na kružnom toku na Žalu u Stomorskoj. Policija ih je uputila da se za 
postavljanje znaka obrate Općinskom vijeću. 

 Načelnik pojašnjava da sam znak kružnog toka, koji je postavljen, kaže da tu nema zaustavljanja ni 
parkiranja, nije potreban dodatni znak. Sve bi se brzo riješilo kada bi policija naplaćivala kazne. Na primjer u 
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Rogaču, postoji znak zabrane parkiranja a imamo novu cestu, sa 3. zaustavnim trakom, znak se ne može 
maknuti kako hoćemo, za to treba imati prometno rješenje. U Stomorskoj se prijašnjih godina brzo riješilo, 
kada je policija naplaćivala kazne, samo par dana i sve je riješeno. Općina plaća 4 dodatna policajca ljeti, oni 
stalno prolaze kroz Stomorsku, tamo imaju plaćen obrok, ali ništa ne poduzimaju. Ako treba slaže se neka se 
stavi još i znak zabrane parkiranja. 

 Predsjedatelj smatra da treba upozoriti sve aktere da se pridržavaju Zakona, da ga provode, i da se 
obavezno zaposli prometni redar, ljeti i 2-3 ako treba. 

 Načelnik se slaže, ako treba i školovati jednog čovjeka.  

 Goran Tvrdić podsjeća da je u splitskoj luci nekad bio kaos, sada je to dovedeno u red, valjda uz 
pomoć Lučke uprave. Nekad je policajac bio uvijek u Rogaču pri dolasku trajekta, a sad ga se ne može 
vidjeti. Potrebno je zaposliti 3-4 mlada čovjeka, bobije, djelatnike pri lučkoj upravi ili kako god se zvali i biti 
će problem riješen. 

 Zvjezdana Jelinčić samo napominje da se u Stomorskoj radi o parkiranju izvan crte kružnog toka, 
tako da je znak potreban. 

 Goran Tvrdić ističe da je pokušao doprinijeti prometnom rješenju u Rogaču, zato je poslao nekoliko 
prijedloga-ideja, slika, vjerojatno je kasno za to, ali potrebno je djelovati na neki način odmah jer sezona 
traje još 2-3 subote i gotovo, zimi nema nikakvih problema.   

 Načelnik se zahvaljuje na prijedlozima, neke stvari su poduzete, ali potrebno je inače izmijeniti 
oznake na cesti, čeka da se sastane sa Hrvatskim cestama na terenu, automobili koji samo čekaju nekoga, kao 
i autobusi, također prave dodatni nered. Sve je zatrpano ali kada se angažira veći broj ljudi lučke uprave i 
policija onda se to brzo riješi. Potrebno je inzistirati na većem trajektu za narednu sezonu, i to je veoma 
bitno. 

 Predsjedatelj napominje da se u budućnosti to mora drugačije riješiti, imamo novu cestu i ona mora 
biti ta kojom se dolazi i odlazi u luku ali tu nedostaju još neke premosnice i to će se rješavati ove zime, sada 
treba riješiti trenutnu situaciju i to uz pomoć angažmana prvenstveno policije pa onda i ostalih operatera u 
luci. 

 Predsjedatelj poziva vijećnike na donošenje zaključka. 
Jednoglasno se donosi  

Z a k l j u č a k 
Potrebno je obavijestiti i zamoliti sve operativce, Policiju, Lučku upravu -odnosno njihove 

operativce u luci Rogač, te komunalnog redara da rade svoj posao i provode Zakon, te tako svojim 
angažmanom pomognu u rješavanju prometnih gužvi ove sezone. 

 
III. Zvjezdana Jelinčić čita zahtjev Tanje Šuto za korištenje javne površine u Maslinici, a koji nije stigao 
u materijalima za sjednicu. 
 Pročelnica napominje da to nije predviđeno Planom korištenja javno prometnih površina. 
 Tihomir Glavurtić upoznaje vijećnike da je gospođa postavila 4 stola iako joj je u dogovoru s 
Mjesnim odborom, i mimo Plana, odobreno 2. 
 Načelnik obrazlaže da on ima pravo u toku godine izvršiti izmjene i dopune Plana korištenja javno 
prometnih površina te smatra da se može udovoljiti ovom zahtjevu.  
 Tihomir Glavurtić ponavlja da je problem u tome što se ne može prolaziti ukoliko se stavi toliki broj 
stolova. 
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 Boris Gabela predlaže da joj se dozvoli površina koju odredi Načelnik, a da ne ugrožava promet 
pješaka. 
 Goran Tvrdić nadopunjuje vijećnika Gabelu, da stoji„uz suglasnost Mjesnog odbora“. 
 Načelnik prihvaća prijedloge. 
 
 Jednoglasno se donosi  

ZAKLJUČAK 
po zahtjevu Tanje Šuto   

                                                          
Članak 1. 

Po zahtjevu Tanje Šuto, „Šuto Marijan“ j.d.o.o., Obala SvTereze 27, Rogač, za postavljanje štekata u 
Maslinici na javnoj površini „mali mul do konobe Gajeta“  
daje se suglasnost za postavljanje istog u površini koju odredi Načelnik Općine Šolta uz suglasnost Mjesnog 
odbora i uz uvjet da postavljeni štekat ne ometa promet i da se zaključi ugovor o korištenju javno prometne 
površine.  

 

*  Predsjedatelj upoznaje vijećnike sa predstojećim Danom Općine, Protokolom, predlaže red u 
rasporedu sjedenja. Da sjedalice budu označene i da vijećnici sjede na svojim mjestima, a ne bilo gdje. 
Nastojat će obzirom na 25.godišnjicu Općine Šolta da se osvrne na povijest nastanka Općine, i on i njegovi 
prethodnici. 

 

* Tihomir Glavurtić o problemu pasa na plaži, velikom broju prijava, nedostatku znakova zabrane, o 
prijedlogu za postavljanje rampa i ograđivanje malih dijelova plaža za pse .  
 Također se vraća na temu privezivanja velikog broja brodova u luci Maslinica, traži od 
Predsjedatelja da preispita konkretno kod Lučke kapetanije da li je to istina da se može privezati i 20 
brodova istovremeno – neki dan bilo je privezano 11 brodova i to u Mandraču  tako da nitko nije mogao ući 
ni izaći iz uvale. 
  
* Vicko Buktenica pohvaljuje što se pomaknuo ulaz na parking u Grohotama, sada to bolje 
funkcionira, potrebno jedino znakove postaviti tako da se bolje vide i izmaknuti bagere i kamione sa 
parkinga. 
 Vojka Tomić upozorava da treba postaviti znak na ulaz odnosno izlaz iz parkinga jer se izlazi 
prebrzo i opasno. 
 
*  Vicko Buktenica pita što je sa tržnicom, zaustavljen je projekt kao i još neki privatni poslovi od 
strane Konzervatora, a gospodinu Pekiću u Nečujmu kod kuće M.Marulića dozvoljeni su radovi usprkos 
svim zabranama.  
 Tihomir Glavurtić na ovu temu, daje primjedbu, kako je sve strancima dozvoljeno, stranac u kući do 
njega iznajmljuje, sve bez dozvola, prijavio ga i ništa se nije pokrenulo. Uputio je dopis TZ da pošalje 
cirkularno pismo svim strancima i upozori ih na obveze.  
 
 
IV.  Načelnik traži suglasnost Vijeća za donošenje odluke o povlaštenoj cijeni vode za legalne poljske 
objekte.  
 Goran Tvrdić samo napominje da je bitno da onaj koji ostvaruje to pravo ima gustirnu, da se to 
prekontrolira od strane komunalnog redara i da se na kraju godine može imati izvještaj o tome kome se voda 
dala po povlaštenoj cijeni. 
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 Jednoglasno se donosi 
ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti Općinskom načelniku za donošenje odluke  
o povlaštenoj cijeni vode 

                                                           
Članak 1. 

Daje se suglasnost Općinskom načelniku za donošenje Odluke o povlaštenoj cijeni vode za stanovnike sa 
prebivalištem na području Općine Šolte koji imaju legalizirane poljske objekte. 
 
 
* Vicko Buktenica pohvaljuje g.Pavlovića iz Komunalnog Basilija zbog umijeća vožnje po uličicama 
pri sakupljanju smeća, smatara da bi ih se stvarno trebalo javno pohvaliti. 
 
* Načelnik obavještava vijećnike o radionici RERE na Šolti 01.08.2018., od 11 sati, a u svezi prijave 
na natječaj za sredstva iz EU Fondova za poljoprivrednike, gdje se može povući i do 15tak tisuća eura 
bespovratnih sredstava. Radi se o mjeri 6.3, moli vijećnike da obavijeste one koje bi to moglo interesirati, a 
ne čitaju objave na internetu i sl. 
  
* Goran Tvrdić pohvaljuje Općinu Šolta jer se po transparentnosti Proračuna podigla za nekoliko 
skala, ali mora napomenuti da je općinska stranica i dalje neažurirana i neuredna. 
 Željko Zlendić izvješćuje da bi 1.8. trebala krenuti nova stranica. 
 
* Inga Tomić Vrdoljak prenosi pitanja gostiju i stanovnika Nečujma, a vezana su uz: 
pražnjenje koševa, košenje trave, plažna ograda se odvezala prije 10tak dana (Basilija odgovorila da je to u 
nadležnosti Lučke uprave što nije istina), najveći problem javni zahodi koji ne rade-ne postoje, neophodna 
rampa za invalide, psi na plaži-pripremiti plaže za pse jer je sve više turista sa kućnim ljubimcima, motori na 
plaži, klupe popravljene zadnji put prije 3 g., nedostatak bankomata (pošte ili mjenjačnice), veliki broj 
gostiju ne prijavljen, sanacija krova ureda TZ- nije ništa postignuta-velika vlaga, restauracija ploče na kući 
M.Marulića-vidi se samo 1 slovo, i općenito tog objekta, što je sa pripravnosti liječnika-kažu da ima dijelova 
dana kada nema dežurnog liječnika na otoku.  
 Načelnik izvješćuje da za izgradnju rampe za invalide treba imati građevnu dozvolu, da mjesni odbor 
ne vodi računa o mjestu u toliko da nije u stanju skinuti suhi vijenac sa kuće M.Marulića nego pojedinci 
stavljaju fotografije o tome na društvene mreže i sa time se izruguju, zbog javnih zahoda prijavljen je 
Uskoku jer ga je neko prijavio da je dao lani te WCe na korištenje bez naknade (ali oni i nisu u vlasništvu 
Općine Šolta), što se tiče pripravnosti liječnika imamo puno više nego što nas pripada-to funkcionira odlično. 
 
 
 Nema daljnjih pitanja te Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 11:35 sati. 
 
 
  

 ZAPISNIČAR       PREDSJEDATELJ 
 
 
  Katja Tramontana-Domaćina                 Ante Ruić   
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